
Protokoll nr. 13/21 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte 
via Zoom den 6 december 2021 kl.19.00

Närvarande: Göran Björkman, Inger Johansson, Anders Rosdahl,
Sanna Carlsvärd, Amanda Johnsson, Kicki Svalin. Åsa Juntti,
Josephine Wistrand .
Frånvarande: Marlene Junholt

§ 95. Mötets öppnande
Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 96. Godkännande av dagordning. Förslaget till dagordning godkändes.

§ 97. Val av justerare. Till Justerare valdes Kicki Svalin.

§ 98. Föregående protokoll 12/2021. Protokollet godkändes.

§ 99. Ekonomi.
Transaktionskonto 83039:-  Placeringskonto 194149:- Hälsokonto 23833:-.

§100. Skrivelser. Inga skrivelser har inkommit.

§101. Styrelsens uppdrag inom  R.A.S.
Ordförande gör  en lista på uppgifter som  ska stå med i  avelskommitténs 
verksamhetsberättelse och lämnar till Sanna. Vårt förslag till RAS är fortfarande
inte godkänt från SKK. Ordförande kontaktar SKK gällande detta.

§102. Rapport från kommittéerna.
a) avelskommitté, avelskonferens. Sanna Carlsvärd ingår i AK som representant
för styrelsen. Gällande konferensen så är det preliminära programmet klart. AK har
beslutat senarelägga konferensen p.g.a. pandemiökning.
Önskar olika budgetförslag  från AK.
De som har inloggning till AK mailen är AK samt webbmaster.

b) hundhostan. Vi tar bort namnet PCD eftersom diagnosen inte är fastställd.
Nya prov är inskickade och vi väntar på resultatet.

c) utställningskommitté. Planering av Specialen 2022 är i fullgång och en 
inofficiell utställning hösten 2022 planeras i Stockholmstrakten.

d) MH-BPH kommitté. Eftersom SKK bara räknar antalet genomförda BPH så
har vi inte uppnått antalet 200 utan det fattas några fortfarande för att få vår analys.
Sekreterare fick i uppdrag att ta reda på och marknadsföra uppfödardiplomet som 
alla uppfödare som fött upp 5 hundar som deltagit i BPH kan ansöka om hos SKK.

e) pr-aktivitetskommitté. Arbetet med montern på MyDog fortsätter. Monter
deltagarna ska tillfrågas om förvaringen av rekvisitan. Behövs ca 2 kvadrat.
Ordförande beställer 200 muggar  med leverans adress till Nina Hillevidotter
som kan säljas på My Dog till utpris 100:- 



f) redaktionen. Almanackan som kommit till våra medlemmar är jättefin. Finns även
till försäljning för 150:- och finns att beställa på vår FB. Kvarvarande almanackor 
säljs på My Dog. Eurasierbladet nr 4 har också kommit ut nu.

§103. 25 års jubileum. Planering pågår. Ej klart med trubadur än, ev. kommer förslag  på 
eurasierbild som vi kan trycka på t-shirt m.m. 

§104. Årsmötet. Jonas Öhrn ska tillfrågas som årsmötets ordförande.
Alla kommittéer ska ha lämnat sin verksamhetsberättelse till styrelsen senas den 31/1
2022.  Valberedningen jobbar på.

§105. Hemsidan. Behöver uppdateras med aktuella medlemsavgifter för år 2022.
Namnet PCD tas bort.

§106.  Övriga frågor.
Ordförande fick i uppdrag att sammanställa årets utställningshund och årets 
arbetande hund 2021 så det är klar innan  vårt årsmöte.

Sekreterare fick i uppgift att maila välkomstbrev till alla nya medlemmar. PR
kommittén tar fram förslag till brevet.

Anders har fel postnummer i eurasierbladet. Redaktionen rättar till detta.

Norska Eurasierklubben har till vår avelskommitté skickat kopia av skrivelse till
norska uppfödare med förslag att höja  inavelsgränsen till högst 12.5%´. Inget som
vi i Sverige är intresserade av.

§107. Nästa möte: Onsdag den 19/1 kl.19.00 via Zoom.

§108. Mötets avslutning. Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet ca.20.45.

Vid protokollet Ordförande Justerare

Inger Johansson Göran Björkman Kicki Svalin


